
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
 
Kunnanvaltuusto 23.10.2023 § 52    
      
 

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.   
 

  
Päätös Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki teki valtuustoaloitteen koskien 

tienvarsiniittojen lisäämistä ja tukihenkilön palkkaamista.  
 
Valtuutettu Miia Salminen luki valtuutettujen, Miia Salminen, Toni 
Alander, Seppo Eerola, Leena Reiman, Nana Kirkkomäki, Tuija Pelli, Juha-
Matti Laiho ja Päivi Aaltonen, valtuustoaloitteen koskien Raita -talon 
uudelleen nimeämistä.   
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki valtuustoaloitteena täydennyksen 
aiempaan tekemäänsä valtuustoaloitteeseensa, joka koski Kärkölän 
syrjäkylillä asuvien eläkeikäisten mahdollisuuden päästä kunnallisella 
kyydillä virkistäytymään uimahalliin.  
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki valtuustoaloitteen koskien Järvelän 
urheilukentän tenniskentän kunnostamista.  
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki valtuustoaloitteen koskien urheilukentän 
katsomon istuinten uusimista.  
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki valtuustoaloitteen koskien 
Sammalistontien tienreunojen kunnostamista.   
 
Valtuutettu Martti Aslamaa kysyi toimenpiteistä kunnan vanhojen 
kiinteistöjen osalta.  
Pormestari kertoi, että kunnanhallitus käsitteli kiinteistöohjelmaa 9.10.2023 
kokouksessaan ja palautti ohjelmaluonnoksen  tekniseen 
lautakuntaan/tekniselle toimialalle aktiiviseen valmisteluun. Poistettavaksi 
ehdotettujen kiinteistöjen osalta on vielä laadittava vaihtoehtoiset 
ratkaisumallit ja tehtävä esitettyjä toimenpiteitä koskeva vaikutusten 
arviointi. Erityisen kiireisinä kunnanhallitus näki vaihtoehtoisten 
ratkaisuehdotusten laatimisen Vuokkoharjun koulun ja Kunnantalon osalta.  
 
Kansliapäällikkö Jouni Nieminen tiedotti seuraavaa: 
- Kyberturvallisuuskeskus tiedotti torstaina 19.10. laajasta 
tietojenkalastelusta ja sähköpostien tietomurtojen ketjusta. Mm. 
Rautavaaran kuntaan on tehty maanantaina aamuyöllä kyberhyökkäys. 
Kansliapäällikkö kehotti kaikkia olemaan huolellisia ja noudattamaan 
tietoturvaohjeita. Mikäli arkena klo 16:00 jälkeen tai viikonloppuna 
tarvitsee tukea, tulee ottaa yhteyttä tietoturvaohjeiden mukaisesti 
puhelimella kansliapäällikköön tai tietohallintoasiantuntijaan. 




